

To: [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]
 [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]
 [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]
From: [redacted]
Sent: Thur 2/11/2021 3:43:43 PM
Subject: RE: Schermen van webinar vrijdag
Received: Thur 2/11/2021 3:43:44 PM

Hoi,

Is het wellicht handig (of verstandig) om ook rekening te houden met de mogelijkheid dat de ene ggd wel over gaat op ggd contact en een andere niet. Zou dat een mogelijkheid kunnen worden?

Aangezien we nu alleen met ggd ghor en [redacted] in contact zijn geweest wellicht wel goed om als mogelijke optie in gedachten te houden?

Dat we niet allerlei wijzigingen al gaan implementeren...

Want is de beslissing van uitfaseren HPzone Light wel of niet genomen...

[redacted] mocht het iig van ggd ghor nog niet zo aan infact brengen.

Groeten, [redacted]

Van: [redacted]@rivm.nl

Verzonden op: donderdag 11 februari 2021 15:59

Aan: [redacted]@rivm.nl, [redacted]@rivm.nl, [redacted]
 [redacted]@rivm.nl, [redacted]@rivm.nl, [redacted]
 [redacted]@rivm.nl, [redacted]@rivm.nl, [redacted]
 [redacted]@rivm.nl, [redacted]@rivm.nl, [redacted]

Onderwerp: RE: Schermen van webinar vrijdag

Ha [redacted]

We zullen morgen op clusteroverleg ook bespreken over stavaza HPZone vervanging. [redacted] gaf net aan dat zowel hij als [redacted] aangehaakt moeten zijn als het gaan om de werkgroep van die situations. Dat is even investering, maar er is heel veel over nagedacht en belangrijk om er twee personen op te zetten.

[redacted] klopt toch?

Staat op agenda morgen.

Groet [redacted]

[redacted], MSc

[redacted] KNMG

.....
Centrum Infectieziektebestrijding (Cib)
Landelijke Coördinatie Infectieziektebestrijding (LCI)
 Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven [redacted]

.....
 T 030 - [redacted]
 M 06 - [redacted]
 [redacted]@rivm.nl

<http://rivm.nl>

Afwezig: [redacted]

Van: [redacted]@rivm.nl

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 17:22

Aan: [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]

5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e
 < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e
 < 5.1.2e @rivm.nl>

Onderwerp: RE: Schermen van webinar vrijdag

Dank allemaal,

App ziet er mooi uit.

Ik denk dat dit (Het zou ons helpen als we specifiek over cluster/situations en settings nog eens met inhoudelijk specialisten van RIVM kunnen kijken naar de manier waarop we broncontexten en settings nu vastleggen) het beste gedaan kan worden in het LCI/EPI clusteroverleg of in ieder geval door de mensen in het cluster overleg. 5.1.2e kun jij dat agenderen? Sluit aub 5.1.2e erbij aan vanwege volgende punt:

Ik hoorde in ons overleg maandag met de GGD Contact ontwikkelaars dat er plannen zijn voor het toevoegen van cluster visualisatie in deze app. 5.1.2e Heb jij dat ook opgepikt in je eerdere overleggen hierover?

Ik heb er -omdat er urgentere zaken op tafel lagen- niet op doorgevraagd, maar het is wel belangrijk dat dit ontwikkel team weet dat we in afrondende fase zijn voor de ClusterBuster app die 5.1.2e en team hebben ontwikkeld op geleide van inhoudelijke input van EPI en in een doorlopende afstemming met AIZ en REC-ers. Hij wordt binnenkort gepresenteerd op de LOI. Moeten geen zaken dubbel gaan doen. Ik heb dit aangegeven via 5.1.2e 5.1.2e, zal het melden a.s. donderdag in het vervolg overleg met de GGD Contact project groep en fijn als jullie dat ook – waar nodig en mogelijk- duidelijk maken aan GGDGHOR (via DOTT bijv.). 5.1.2e doet a.s. donderdag ook mee met de vergadering – kijken waar we de synergie kunnen vinden.

Groetjes,

5.1.2e

From: 5.1.2e 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>

Sent: dinsdag 9 februari 2021 16:51

To: 5.1.2e 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e
 < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e
 < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>

Cc: 5.1.2e 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>

Subject: RE: Schermen van webinar vrijdag

Hoi hoi,

Even met 5.1.2e gecheckt. We zetten onze acties (in eigen tempo) door naar GGD GHOR toe en helpen met het overgangsproces waar we kunnen. Maar blijf benadrukken dat het ook nauwkeurig moet gebeuren en dat daar tijd voor nodig is.

Het document voor het overleg van jullie donderdag 12 uur, graag als vertrouwelijk sturen en met concept er groot doorheen. En graag voor inzage naar 5.1.2e sturen. Een testbestand kan mee, maar géén echte data.

Verder geven we aan GGD GHOR ook steeds aan in overleggen dat we wel nog steeds wachten op informatie van 5.1.2e 5.1.2e op basis waarvan het besluit was genomen dat HPZone Lite uit gefaseerd diende te worden. Mag je aangeven.

Donderdag is ook een overleg over de governance rondom de besluitvorming van uitfasering, daar zullen we dit ook verzoeken het RIVM een prominentere rol te bedelen in de hele besluitvorming.

Groeten!

5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e, MSc

5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e KNMG

Centrum Infectieziektebestrijding (Cib)
 Landelijke Coördinatie Infectieziektebestrijding (LCI)
 Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven 5.1.2e

T 030 5.1.2e
M 06 5.1.2e
5.1.2e @rivm.nl
<http://rivm.nl>
Afwezig: 5.1.2e

Van: 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 15:34

Aan: 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>

CC: 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>

Onderwerp: FW: Schermen van webinar vrijdag

Beste allen,

Zie hieronder een klikbare versie van het prototype van GGD Contact.
Dan kunnen jullie zien hoe het voor de GGD-medewerker er uit komt te zien.

Dit is vrijdag ook tijdens het webinar getoond.
Wat betreft vragenlijst is dus groot deel al gerealiseerd, cluster analyse etc. moet nog gerealiseerd worden.

Zie ook vraag van 5.1.2e Kunnen we donderdag met de groep bespreken.

Groet,

5.1.2e

From: 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e >

Sent: dinsdag 9 februari 2021 15:00

To: 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @rivm.nl>

Subject: Schermen van webinar vrijdag

Hi 5.1.2e

Nav de sessie van gisteren hierbij [prototype](#) zoals ik vrijdag heb laten zien tijdens het webinar (inclusief clusters) -- jullie kunnen via het icoontje linksboven comments plaatsen.

Verspreid jij verder?

Het zou ons helpen als we specifiek over cluster/situations en settings nog eens met inhoudelijk specialisten van RIVM kunnen kijken naar de manier waarop we broncontexten en settings nu vastleggen. Ook met het oog op harmoniseren van de lijsten die gebruikt worden voor de Osiris vragen NCOVsettingClusterV3 en NCOVContextSituation

5.1.2e

Locatie besmetting

Index denkt te weten waar de besmetting heeft plaatsgevonden

- Voetbalvereniging Delfgauw **SPORTCLUB/ -SCHOOL**
- Café pekke Loetje **CAFÉ**
- Koor de zwabberende zangers **KOOR**
- Bruiloft Annemarie **FEEST (verjaardag, bruiloft, borrel, etc.)**
-
- Thuisituatie (ziektegevallen onder huisgenoten of niet samenwonende partner)
- Bezoek in de thuisituatie (van of bij familie, vrienden, etc)
- Feest (verjaardag, bruiloft, borrel, etc.)
- Buitenland reis
- Overige gezondheidszorg (revalidatie, fysio, thuiszorg, etc.)

Anders, namelijk

Rondv

 Staat het juiste type locatie er niet tussen? Maak deze dan aan als broncontext en vink in de tabel aan als waarschijnlijke bron.

5.1.2e 1 5.1.2e co-founded Valsplat and advises on digital transformation

Give him a call at +31 6 5.1.2e

Valsplat

Visit us in Amsterdam (Prins Hendrikkade 21-E) or Den Haag (Veenkade 49)

Say 5.1.2e [@valsplat.nl](https://www.instagram.com/valsplat.nl) or find out more at valsplat.nl

We empower teams and organizations to humanize digital interactions